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Marszałek województwa Adam Jarubas zapewnia, że korzyści z funkcjonowania systemu
odczują  przede  wszystkim  interesanci.  Jednak,  aby  każdy  mógł  załatwić  różne  sprawy
urzędowe  bez  wychodzenia  z  domu  konieczne  może  okazać  się  odpowiednie
oprogramowanie  i  elektroniczny  podpis.

W ramach projektu “e-Świętokrzyskie” ma powstać też Centrum Zarządzania Miastem
Ostrowiec Świętokrzyski. Budzi to wiele negatywnych emocji wśród innych samorządowców.
Bogusław Krukowski,  sekretarz gminy Masłów twierdzi,  że jest to nikomu niepotrzebny
element całego projektu.


